
Agent Boriniego: Fabio jest spokojny i zadowolony
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Fabio Borini to nowy nabytek Giallorossich, o którym w mediach mówi się

zawsze pozytywnie. Miesiąc temu portal vocegiallorossa.it skontaktował

się z agentem gracza, Marco De Marchim. Zrobił to ponownie wczoraj,

pytając o obecną sytuację gracza, który ostatnie mecze przesiedział na

ławce rezerwowych.

 

- Fabio nie grał w ostatnich dwóch spotkaniach, jednak gdy jest się częścią zespołu z

wysokiej półki, takiego jak Roma, może się to zdarzyć. Pracuje, aby być gotowy, jak

zawsze. Jest spokojny, zadowolony i spokojnie czeka na swoją kolej. W kadrze

znajdują się napastnicy wysokiej jakości i Luis Enrique potwierdził, że Fabio jest

jednym z nich. Zaliczył ławkę podobnie jak wszyscy, jak Bojan, Borriello. Trener

dokonuje wyborów, aby dać drużynie najlepszy potencjał ofensywny.

 

Już w środę zespół Romy zagra z Genoą, a trzy dni później z Milanem. To pozwala

sądzić, iż dojdzie do przetasowań w składzie i Borini może pojawić się na boisku:

- Czy zagra? Nie wiem, to nie moja decyzja. Bardzo podoba mi się Luis Enrique,

dokonuje swoich wyborów. Wszyscy są przydatni i są częścią projektu i było to

zawsze jasne. Będzie dokonywał wyborów w zależności od przeciwników. To młody,

ale zarazem doświadczony trener i jako były piłkarz ma świetne relacje z zespołem.

Zawsze dokona wyboru, który uzna za właściwy: jest jedynym, który widzi

codzienną formę i motywację swoich graczy. Wiem, że jest bardzo zadowolony z

kadry napastników. Fabio jest związany ze wszystkimi, jest pogodny i ma wielką

osobowość, co czyni go użytecznym i zaangażowanym w każdą inicjatywę. Ma

świetne relacje ze wszystkimi.
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